
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 26. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 79
Hvorfor ønsker SMV-regeringen ikke at videreføre den forudgående regerings ambition 
om at sikre 1000 flere sygeplejersker, hvor mange sygeplejersker mener den nuværende 
regering, at der er behov for, og hvordan vil regeringen sikre, at der er tilstrækkeligt med 
sygeplejersker i sundhedsvæsenet i forhold til det stigende behov for behandling, pleje og 
omsorg?
Der henvises til artiklen ”Socialdemokratiet dropper målsætning om at ansætte 1.000 
ekstra sygeplejersker” på dr.dk den 21. januar 2023 https://www.dr.dk/nyheder/politik/so-
cialdemokratiet-dropper-maalsaetning-om-ansaette-1000-ekstra-sygeplejersker.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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